
Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen ”På Højene”  

 
Mødedato: 27. september 2010 kl.19 hos Søren Sørensen  

 

Fremmødte: Kjeld Röser, Mogens Larsen, Helmut Sørensen, Peer Bøge Pedersen og Søren 

Sørensen  

Referent:       Søren Sørensen 

  

Dagsorden:  
1. Godkendelse af seneste bestyrelsesreferat.  

2. Meddelelser fra formanden  

3. Indkomne forslag  

4. Orientering – løbende sager  

5. Økonomi  

6. Hjemmeside  

7. Eventuelt  

8. Næste møde  

 

Ad.1 Godkendelse af det seneste bestyrelsesreferat 
Referatet blev godkendt og underskrevet. 

  

Ad.2 Meddelelser fra formanden  
Hans Severinsen, Røllikevej 2, havde i brev af 15. juli 2010 spurgt til beskæring af træerne på 

Røllikevej. Han blev meddelt, at han ville modtage svar efter det forventede bestyrelsesmøde sidst i 

august. Da mødet blev udsat af flere omgange blev der ikke svaret. Hans Severinsen foretog så 

beskæring og oprydning omkostningsfrit for foreningen, hvilket han meddelte via mail. 

Formanden/Søren Sørensen, der havde ansvaret for det manglende svar, har nu svaret og beklaget 

overfor Hans Severinsen. Hans fremgangsmåde kan ikke kritiseres og han har med godt humør 

modtaget beklagelsen fra formanden. 

Der har fra en enkelt beboer været gjort opmærksom på hundeglam i området. Formanden har fulgt 

op ved selv at gå forbi - og en nabo har også været hørt. Der er herunder ikke konstateret 

hundeglam. Da beboeren ikke har henvendt sig yderligere - ses tiden an. 

  

Ad. 3 Indkomne forslag  
Der er ikke indkommet forslag siden sidste møde. 

  

Ad. 4 Orientering – løbende sager  
Snerydningsaftalen, der blev besluttet på generalforsamlingen, iværksættes nu ved Helmut 

Sørensens kontakt til entreprenøren, hvorunder forventninger til udførelsen afstemmes. 

Prokuraaftale med banken blev underskrevet - så kasserer Kjeld Röser får eneprokura til de to 

"små" løbende konti. Han kan hermed alene klare de løbende forretninger. Den "store" konto for 

henlæggelse med foreningens opsparing (se nedenfor) tegnes forsat af formand og kasserer i 

fællesskab. 

Der blev under "eventuelt" opnået enighed om foranstående på den ordinære generalforsamling i 

2010. Vedtægtsændring ad foranstående forberedes af Kjeld Röser til vedtagelse på næste ordinære 

generalforsamling. 

 

 



 

 

 

Efterårsfejning - iværksættes og kontrolleres af Mogens Larsen. 

Reparation af veje - foranlediges igangsat af Helmut/Mogens via indkaldelse af entreprenør til 

vejsyn og efterfølgende udbedring. 

Ukrudtsafbrænding - langs foreningens kantstene fandt ikke sted i år. Vi blev bogstaveligt talt 

"brændt af" af ETK. 

Beskæring - De på et par veje nu afsluttede beskæringer af træer - blev gjort til genstand for debat 

på mødet. Der vil på næste møde blive truffet beslutning om, hvorledes bestyrelsen skal forholde 

sig i forhold til generalforsamlingens holdning - contra - vedtægternes pålæg om, at det påhviler 

bestyrelsen at "vedligeholde". 

 

Ad.5 Økonomi  
Alle medlemmer har betalt kontingent for 3. kvartal. 

Foreningens samlede indestående - på 3 konti - andrager nu kr. 373.576,27 

  

Ad. 6 Hjemmeside  
Der har været nogle opdateringsproblemer, så hjemmesiden ikke er blevet ajourført. 

  

Ad.7 Eventuelt  
Der er tilflyttet nye beboere på Røllikevej 6, Pileurtvej 3 og Nøkkerosevej 33. Formanden uddeler 

snares velkomstmapper til de nye medlemmer. 

 

Ad.8 Næste møde:  
Afholdes mandag den 25. oktober 2010 kl. 19.00 hos Peer Bøge Pedersen. 

 

 

_____________________________           _____________________________  

Helmut Sørensen                                         Mogens Larsen 

  

 

_____________________________           _____________________________  

Kjeld Röser                                                  Søren Sørensen 

  

 

____________________________  

Peer Bøge Pedersen  

 


